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Protokół  

z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Buczkowice, 

które odbyło się dnia 1 lipca 2024 r.  

w budynku Sokolni w Buczkowicach 

 

Obecni na Zebraniu Wiejskim: 

 mieszkańcy wg załączonej listy obecności, 

 Wójt Gminy, Pan Jerzy Kanik, 

 Sołtys Buczkowic w kadencji 2019-2024, Pan Henryk Knapek, 

 Przewodniczący Rady Sołeckiej Sołectwa Buczkowice w kadencji 2019-2024, Pan 

Zbigniew Majcherczyk, 

 Sekretarz Gminy, Pani Agata Artemska, 

 Pan Mirosław Szemla, Radny Rady Powiatu Bielskiego, 

 Radni Rady Gminy Buczkowice: Monika Knapek-Skrok, Walery Majcherczyk, 

Magdalena Wrona, Roman Wrona, 

 protokolant: Ewa Matera, starszy inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu 

Gminy Buczkowice. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie zebrania przez Wójta Gminy Buczkowice – stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Wybór przewodniczącego zebrania. 

3. Zatwierdzenie porządku zebrania. 

4. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej w kadencji 2019-2024. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

6. Powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów. 

7. Zgłaszanie kandydatów. 

8. Bieżące sprawy, wolne wnioski. 

9. Dokonanie wyboru Sołtysa, Rady Sołeckiej oraz Przewodniczącego Rady Sołeckiej. 

10. Podjęcie uchwał potwierdzających wyniki wyborów: Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

11. Zakończenie zebrania. 

 

Ad 1. Otwarcie zebrania przez Wójta Gminy Buczkowice – stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Wójt Gminy powitał wszystkich obecnych mieszkańców. Następnie poinformował, że – 

zgodnie ze Statutem Sołectwa Buczkowice – z powodu braku wymaganej liczby osób 

w pierwszym terminie, zebranie odbywa się w terminie drugim tj. o godz. 17.15 oraz 

stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 66 mieszkańców). 
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Ad 2. Wybór przewodniczącego zebrania. 

 

Na przewodniczącego Zebrania Wiejskiego Wójt Gminy zaproponował Pana Henryka Knapka. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania Zebranie Wiejskie jednogłośnie przyjęło kandydaturę Pana Henryka 

Knapka na Przewodniczącego Zebrania. 

 

Ad 3. Zatwierdzenie porządku zebrania. 

 

Pan Henryk Knapek przywitał wszystkich zebranych, dziękując im za przybycie. Następnie 

przedstawił proponowany porządek obrad (zawiadomienie o zebraniu zał. do protokołu). 

 

Liczba mieszkańców obecnych na zebraniu: 69 osób. 

 

Do porządku nie wniesiono uwag. 

 

W wyniku głosowania Zebranie Wiejskie jednogłośnie przyjęło proponowany porządek obrad. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej w kadencji 2019-2024. 

 

Pan Henryk Knapek przedstawił sprawozdanie z działalności sołtysa (zał. do protokołu) oraz 

przekazał, że nie będzie kandydował do władz sołectwa i podziękował obecnym za współpracę 

podczas pełnienia przez niego funkcji w minionych kadencjach. 

 

Pan Zbigniew Majcherczyk: 

 przedstawił skład Rady Sołeckiej mijającej kadencji oraz podziękował jej członkom za 

pracę, 

 powiedział, że Rada Sołecka składa wnioski do budżetów na kolejne lata oraz poprosił 

o to by zebrania wiejskie zwoływać w czasie tworzenia budżetu (wrzesień/październik), 

 przedstawił kilka wniosków rady sołeckiej mijające kadencji (budowa estrady przy 

Sokolni, zorganizowanie pomieszczenia dla organizacji – przede wszystkim KGW, 

budowa pełnowymiarowej sali gimnastycznej w Buczkowicach), 

 podkreślił zaangażowanie strażaków OSP Buczkowice, 

 poprosił wójta gminy o zadbanie o to by w szkole w Buczkowicach pojawiło się boisko 

do piłki ręcznej, 

 zaproponował by utworzyć w gminie Buczkowice fundusz sołecki celem zwiększenia 

sprawczości rad sołeckich. 

 

Pan Mirosław Szemla: 
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 przedstawił szanse dotyczące pozyskiwania środków unijnych, doceniając umiejętności 

pracowników Urzędu Gminy w tym zakresie i doświadczenie wójta, 

 przedstawił wyniki wyborów do Rady Powiatu Bielskiego, 

 podkreślił osiągnięcia powiatu bielskiego oraz plany na bieżąca kadencję, 

 zaprosił do kontaktu celem wspólnych działań dla gminy Buczkowice, 

 podziękował za oddane na niego głosy w ostatnich wyborach. 

 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

 

Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały wraz ze stanowiącym jej załącznik 

regulaminem. 

 

W zebraniu uczestniczy 71 osób. 

 

Pan Henryk Knapek poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Zebranie Wiejskie jednogłośnie przyjęło uchwałę (podjętą uchwałę 

załączono do protokołu). 

 

Ad 6. Powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów. 

 

Pan Henryk Knapek poprosił, by przystąpić do zgłaszania kandydatur na członków komisji 

i podkreślił, że powinny nimi być osoby, które nie mają zamiaru kandydować na sołtysa ani 

członka rady sołeckiej. 

 

Pani Monika Knapek-Skrok, Pan Walerek Majcherczyk, Pan Józef Lekki i Pani Ewa Matera 

zgłosili chęć pracy w komisji. Do komisji zgłoszono również Panią Alicję Gruszecką, która 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono.  

 

Pan Henryk Knapek poddał pod głosowanie zatwierdzenie składu komisji skrutacyjnej w ww. 

składzie. 

 

Zebranie Wiejskie jednogłośnie zatwierdziło skład komisji skrutacyjnej. 

 

Komisja skrutacyjna na przewodniczącego wybrała Pana Walerego Majcherczyka. 

 

Pan Henryk Knapek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru komisji 

skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów na sołtysa oraz członków rady sołeckiej sołectwa 

Buczkowice uzupełniony o nazwiska ww. osób. 
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W wyniku głosowania Zebranie Wiejskie jednogłośnie przyjęło uchwałę (podjętą uchwałę 

załączono do protokołu). 

 

Ad 7. Zgłaszanie kandydatów. 

 

Zgłoszono sześć kandydatur na sołtysa Buczkowic: P. K.G., P. R.W., P. Z.M., P. J.K., P. B.K. 

i Pana Łukasza Safernę. 

 

Ze zgłoszonych osób trzy wyraziły zgodę na kandydowanie: P. R.W., Pan J.K. i Pan Łukasz 

Saferna. Pozostałe osoby nie wyraziły zgody. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń Pan Knapek poddał pod głosowanie zamknięcie listy 

kandydatów. 

 

Zebranie Wiejskie jednogłośnie podjęło decyzję o zamknięciu listy. 

 

Komisja skrutacyjna rozpoczęła przygotowywanie kart do głosowania. 

 

Ad 8. Bieżące sprawy, wolne wnioski. 

 

Wójt Gminy: 

 poinformował, że Rada Gminy podjęła uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia planu 

ogólnego, a końcem sierpnia będziemy informować o terminie zgłaszania wniosków do 

planu – i poprosił mieszkańców o śledzenie komunikatów w tym przedmiocie (gazeta 

gminna, strona internetowa, tablice ogłoszeń, ogłoszenia w kościołach), 

 odnosząc się do wypowiedzi Pana Zbigniewa Majcherczyka powiedział, że: 

◦ obie nasze instytucje kultury bardzo dobrze działają (Gminna Biblioteka Publiczna 

zajęła II miejsce wśród bibliotek powiatu bielskiego w konkursie Biblioteka Roku 

2024) - planowaliśmy zakup mobilnej sceny dla GOK, jednak koszty jej utrzymania 

są tak wysokie, że zrezygnowaliśmy z tego, ale w planach mamy rozbudowę 

budynku GOK, rozpoczął się remont filii GBP w Rybarzowicach, 

◦ z bazą lokalową, którą moglibyśmy udostępnić organizacjom pozarządowym jest 

problem – zostanie rozeznana możliwość utworzenia lokalu w przyziemiu Urzędu 

Gminy, jednak istnieje spore ryzyko, że nie będzie on spełniał aktualnych 

wymogów (konieczne jest tutaj uzyskanie zgody na zmianę użytkowania),  

◦ OSP dysponują własnymi remizami, a jako gmina zapewniliśmy dobrą bazę klubom 

sportowym,  

 podkreślił znaczenie pracy osób zaangażowanych w organizacjach pozarządowych, 

 poinformował o podjęciu uchwały wprowadzającej podwyżki stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – dla mieszkańców do 36 zł za osobę (po 
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zniżce za kompostowanie 35 zł) od 1 września br. - i szeroko wyjaśnił konieczność 

podjęcia tej decyzji  

oraz przybliżył plany inwestycyjne gminy na najbliższy czas. 

 

Pan P.Ż. poprosił o podjęcie działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa: 

 na przejściu dla pieszych ul. Wiślańskiej (w stronę kładki łączącej ją ze ścieżką 

rowerową) – np. przez montaż świateł „na żądanie”, 

 na skrzyżowaniach ul. Wiślańskiej z drogami bocznymi - ogrodzenia posesji znajdują się 

przy samym chodniku i są nieprzejrzyste (ze względu na rodzaj ogrodzenia, jego 

zasłonięcie lub obsadzenie roślinami), w związku z czym widoczność przy wyjeżdżaniu 

na ul. Wiślańską jest bardzo zła. 

 

Wójt Gminy powiedział, że: 

 wnioskowaliśmy już wielokrotnie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o montaż świateł 

(przynajmniej górnych by zwiększyć widoczność przejścia po zmroku), jednak zawsze 

spotykaliśmy się z odmową – ponowimy prośbę, 

 kwestie ogrodzeń w pewnym zakresie reguluje plan zagospodarowania 

przestrzennego - sprawdzimy możliwości podjęcia działań w tej sprawie. 

 

Pan J.K. poprosił o zmianę ustawienia znaku na wjeździe na ul. Jagodową z ul. Woźnej (przy 

lewoskręcie go praktycznie nie widać) oraz podjęcie działań mających na celu zakończenie 

nocnego wyłączania lamp na ul. Jama i Bór. 

 

Wójt Gminy zadeklarował sprawdzenie możliwości zmiany ustawienia znaku oraz 

skontaktowanie się z gminą Wilkowice w kwestii oświetlenia. 

 

Pan K.G. poprosił o zwiększenie dotacji gminy dla LKS „Sokół” Buczkowice oraz zabezpieczenie 

dla klubu większej liczby godzin na trening na hali przy szkole w Rybarzowicach (by mieli 

pierwszeństwo przed odpłatnym wynajmem). 

 

Wójt Gminy powiedział, że przy konstruowaniu budżetu zostanie rozważone zwiększenie 

środków na dotacje z zakresu sportu (w miarę możliwości finansowych) oraz wyjaśnił, że na 

terenie gminy działa dużo klubów sportowych więc liczba godzin udostępniania 

poszczególnym organizacjom hali siłą rzeczy jest ograniczona (z tego co wie wynajmów 

odpłatnych jest bardzo mało). 

 

Pan S.W. wyraził zdziwienie z powodu nieodbierania przez gminę gabarytów i odpadów 

zielonych spod posesji oraz poprosił o: 

 wydłużenie otwarcia PSZOK przez 2 dni do godz. 18:00, 

 poprawę stanu chodnika przy ul. Wiślańskiej, 

 budowę bieżni na 400 m przy szkole w Buczkowicach, 
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 otwarcie boiska przy szkole w godzinach popołudniowych, 

 ustawienie słupków odbijających światło przy wjazdach na drogi przy ul. Woźnej 

(analogicznie jak przy wjeździe na ul. Jagodową). 

 

Pan R.W. podkreślił zasadność otwarcia boisk poza godzinami pracy szkoły, jednocześnie 

wyjaśniając przyczyny ograniczenia dostępności boiska do koszykówki w Buczkowicach 

(żądania okolicznych mieszkańców wynikające z uciążliwości wynikających z jego dostępności). 

 

Wójt Gminy powiedział, że: 

 nie odbieramy odpadów zielonych i gabarytów spod posesji ze względu na wysokie 

koszty, jakie to generowało oraz konieczność osiągnięcia wskaźników w zakresie ilości 

odpadów dowiezionych przez mieszkańców bezpośrednio na PSZOK (jeżeli nie uda 

nam się ich osiągnąć będziemy musieli zwracać dotację, którą otrzymaliśmy na jego 

budowę), 

 PSZOK jest otwarty do godz. 18:00 w czwartki, wydłużenie czasu otwarcia w kolejny 

dzień byłoby bardzo trudne, ponieważ kwestie te były ujęte w przetargu na odbiór 

odpadów i prowadzenie PSZOK wiążącym nas jeszcze przez dwa lata, 

 zwrócimy się do Zarządu Dróg Wojewódzkich w kwestii chodnika przy ul. Wiślańskiej, 

 udostępnianie boisk szkolnych wiąże się nie tylko ze wspomnianymi uciążliwościami 

dla okolicznych mieszkańców, ale i odpowiedzialnością – i jest to kompetencja 

dyrektora szkoły,  

 planujemy wymianę nawierzchni boiska piłkarskiego przy szkole w Buczkowicach, 

 słupki przy ul. Jagodowej są zgodne z organizacją ruchu na tej drodze – przy innych 

drogach nie ma miejsca dla ich bezpiecznego ustawienia. 

 

Ad 9. Dokonanie wyboru Sołtysa, Rady Sołeckiej oraz Przewodniczącego Rady Sołeckiej. 

 

Po zamknięciu listy kandydatów na sołtysa komisja skrutacyjna przygotowała karty do 

głosowania oraz opieczętowała je i rozdała mieszkańcom. Mieszkańcy po oddaniu głosu 

wrzucali karty do znajdującej się na sali urny. Po zakończeniu głosowania komisja rozpoczęła 

ustalanie wyników. 

 

Podczas przygotowywania kart i ustalania wyników głosowania przemawiał Wójt Gminy, 

realizując punkt 8 porządku. 

 

Po ustaleniu wyników głos zabrał Pan Walery Majcherczyk, który odczytał protokół komisji 

skrutacyjnej (zał. do protokołu), informując obecnych, że sołtysem Buczkowic został Pan 

Łukasz Saferna. 

 

Pan Henryk Knapek poprosił o zgłaszanie kandydatur do Rady Sołeckiej. 

Zgłoszono następujące osoby: 
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1) Bernadeta Kruczek-Jedyk, 

2) Aleksandra Waliczek, 

3) Natalia Malik, 

4) Barbara Migdał, 

5) Paweł Pietruszkiewicz, 

6) Jan Kruczek, 

7) Zbigniew Majcherczyk, 

8) T.R., 

9) Tomasz Antosz, 

10) Roman Wrona, 

11) H.K., 

12) Krzysztof Górny, 

13) Piotr Żądło, 

14) T.Z., 

15) G.B., 

16) Magdalena Cembala, 

17) W.K., 

18) B.J., 

19) B.P., 

20) Monika Knapek-Skrok, 

21) Walery Majcherczyk. 

 

P. H.K., P. T.Z. oraz P. G.B. nie wyrazili zgody na kandydowanie. Pozostałe osoby wyraziły 

zgodę. 

 

Wobec potrzeby podjęcia uchwały o powołaniu do wyborów Rady Sołeckiej nowej komisji 

skrutacyjnej Pani Monika Knapek-Skrok i Pan Walery Majcherczyk wycofali swoje zgody na 

kandydowanie. 

 

Pan Henryk Knapek poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do Rady Sołeckiej (16 

osób). 

 

W wyniku głosowania Zebranie Wiejskie jednogłośnie opowiedziało się za zamknięciem listy 

kandydatów na członków Rady Sołeckiej Sołectwa Buczkowice. 

 

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania oraz opieczętowała je i rozdała  

mieszkańcom. Mieszkańcy po oddaniu głosu wrzucali karty do znajdującej się na sali urny. Po 

zakończeniu głosowania komisja udała się do pomieszczenia pod sceną celem ustalenia 

wyników. 
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Podczas przygotowywania kart i ustalania wyników głosowania Wójt Gminy odpowiadał na 

pytania mieszkańców, realizując punkt 8 porządku (opis dyskusji w punkcie 8). 

 

Pan Walery Majcherczyk odczytał protokół komisji skrutacyjnej (zał. do protokołu), 

informując, że do Rady Sołeckiej wybrano następujące osoby: 

 

1) Tomasz Antosz,  

2) Magdalena Cembala, 

3) Krzysztof Górny,  

4) Bernadeta Kruczek-Jedyk, 

5) Jan Kruczek, 

6) Zbigniew Majcherczyk, 

7) Natalia Malik, 

8) Barbara Migdał, 

9) Paweł Pietruszkiewicz, 

10) Aleksandra Waliczek,  

11) Roman Wrona,  

12) Piotr Żądło. 

Nowo wybrana Rada Sołecka wraz z komisją skrutacyjną udała się do pomieszczenia pod 

sceną celem wybrania Przewodniczącego Rady. 

 

Po powrocie Rady Sołeckiej i komisji skrutacyjnej na salę obrad Pan Walery Majcherczyk 

poinformował, że przewodniczącym Rady Sołeckiej został Pan Jan Kruczek. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwał potwierdzających wyniki wyborów: Sołtysa i Rady Sołeckiej.  

 

Pan Henryk Knapek odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Sołtysa oraz członków Rady 

Sołeckiej Sołectwa Buczkowice uzupełniony o nazwiska wybranych osób – oraz poddał ją pod 

głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Zebranie Wiejskie jednogłośnie podjęło uchwałę (zał. do protokołu). 

 

Ad 11. Zakończenie zebrania. 

 

Pan Henryk Knapek podziękował obecnym za przybycie i zamknął Zebranie Wiejskie Sołectwa 

Buczkowice. 

 

Zebranie zakończyło się o godz. 21.00. 

 

Na tym protokół zakończono. 



9 
 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

Ewa Matera       Henryk Knapek 

 

 

 

 



Porządek Obrad Wyborczego Zebrania Wiejskiego     

        Sołectwa  Buczkowice w dniu 1 lipca  2024r. 
 

Miejsce zebrania:  budynek  „Sokolni” w Buczkowicach ul.    

                                        Wyzwolenia 1300     

 

Otwarcie zebrania – Pierwszy termin – godz. 17.oo 
               

     Drugi termin – godz. 17.15 
 

 

1. Otwarcie zebrania przez Wójta Gminy Buczkowice – stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

2. Wybór przewodniczącego zebrania. 

 

3. Zatwierdzenie porządku zebrania. 

 

4. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej w kadencji 2019-

2024. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wyboru Sołtysa i Rady 

Sołeckiej. 

 

6. Powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów. 

 

7. Zgłaszanie kandydatów. 

 

8. Bieżące sprawy, wolne wnioski. 

 

9. Dokonanie wyboru Sołtysa, Rady Sołeckiej oraz Przewodniczącego 

Rady Sołeckiej. 

 

10. Podjęcie uchwał potwierdzających wyniki wyborów: Sołtysa i Rady 

Sołeckiej. 

 

11. Zakończenie zebrania. 

 

Wójt Gminy Buczkowice 

 

 

         Jerzy Kanik 



Sprawozdanie z działalności sołtysa za lata 2019 - 2024
            Nasze ostatnie zebranie Wiejskie odbyło się w dniu 12 lutego 2024 r..Ze względu na
obostrzenia w organizowaniu zgromadzeń wprowadzone w wyniku pandemii koronowirusa nie
było możliwości organizowania zebrań do końca kwietnia  ubiegłego roku. W ograniczonym 
zakresie w tym czasie pracował zarówno Urząd Gminy jak również i sołtys. Dzisiejsze zebranie
ma podsumować tamten okres jak również i rok ubiegły w którym zostały zniesione wszystkie 
obostrzenia wprowadzone w następstwie pandemii. W tym specyficznym okresie sprawozdawczym 
sołtys zajmował się następującymi sprawami:

1.Zwołał i prowadził 2 sprawozdawcze Zebrania Wiejskie w marcu 2020 r, które podsumowało
                działalność Rady Sołeckiej i Sołtysa za rok 2019, oraz sprawozdawcze Zebranie
                Wiejskie, w lutym bieżącego roku, które  posumowało to co działo się w naszym sołectwie   

   w okresie ostatnich 3 lat.
2.W minionej kadencji sołtys współpracował z Wójtem i radnymi naszego sołectwa przy realizacji

                zadań gospodarczych na terenie  naszej miejscowości. W tym czasie przygotował, doręczył
                i odebrał po podpisaniu wnioski do Aqua S.A. na zawarcie umowy z właścicielami budynków,
                którzy zdecydowali się na pobór wody z wybudowanej przez gminę nowej sieci
                wodociągowej, ( na 75 budynków objętym projektem, na pobór wody z sieci zdecydowało się
                76 właścicieli gospodarstw domowych), dzięki czemu możliwe było uzyskanie dofinansowania
                do wybudowanej sieci wodociągowej w rejonie Buczkowic od ulicy Ciesielskiej do ulicy

   Bielskiej. Inwestycja ta została wykonana a przy jej realizacji wykonano nowe nawierzchnie
                asfaltowe na ul  Lipowej i Legionów  oraz wyremontowano inne drogi objęte inwestycją.
    3.Dla celów projektowych kolejnych przyłączeń wodociągowych zebrał deklaracje chętnych

   do przyłączenia do sieci wodociągowej właścicieli budynków z ulicy Jasnej oraz wspólnie
   z radnymi Romanem Wroną i Mieczysławem Moczkiem zbadał zapotrzebowanie na wodę
   w rejonie Buczkowic od ulicy Bielskiej w kierunku Szczyrku w którym do tej pory nie
   były prowadzone prace wodociągowe. Uzyskane od mieszkańców deklaracje zostały
   przekazane Wójtowi Gminy w celu przygotowania projektu sieci wodociągowej w tym rejonie.

            3. Brał czynny udział w posiedzeniach Rady Sołeckiej i wspierał realizację jej ustaleń.
                W ramach tych działań przeprowadzono wspólnie 2 zbiórki pieniężne dla poszkodowanych

   w pożarze właścicieli budynków na ulicy Strażackiej i Szkolnej. Dzięki uprzejmości
   księdza proboszcza obydwie zbiórki odbyły się przed kościołem parafialnym po niedzielnych
   mszach świętych. Zebrana pomoc została za pokwitowaniem przekazana poszkodowanym
   rodzinom. W tym miejscu chciałbym złożyć podziękowanie wszystkim darczyńcom    
  i strażakom a szczególnie naszej jednostce OSP, za ofiarny udział w gaszeniu tych pożarów  
  dzięki czemu straty poszkodowanych udało się w znacznej mierze ograniczyć. 

            4.Na bieżąco reagował na zgłaszane przez mieszkańców zagrożenia i nieprawidłowości oraz
                starał się, w miarę możliwości o ich usuwanie (obcinanie drzew, naprawa   uszkodzonych
                znaków  i luster drogowych, uzupełnianie oznakowania ulic, wymiana zużytych źródeł

   światła w lampach oświetlenia ulicznego).
5.Zorganizował i nadzorował poprawę stanu technicznego dróg żwirowych polegającą na  

                utwardzaniu powierzchni tych dróg klińcem (w okresie wiosennym każdego roku).
                Kliniec został nawieziony na takie drogi, których właściciele wyrazili na to zgodę
                a  mieszkańcy, którzy z nich korzystają zobowiązali się we własnym zakresie do jego
                rozgarnięcia. W tym roku kliniec w ilości 118 ton dostarczono na 18 dróg tłuczniowych na
                terenie naszej miejscowości.
             6.Podejmował działania dla poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym w wyniku których

   dla poprawy widoczności zamontowano 2 lampy uliczne : jedną na skrzyżowaniu ulicy
   Legionów z ul Woźną i drugą na niebezpiecznym zwężeniu ul Woźnej w rejonie skrzyżowania
   z ul. Ciesielską.



            

            7. Na wnioski mieszkańców uzgodnił lokalizację 3 nowych opraw oświetleniowych: jedną na
   istniejącym słupie energetycznym na ulicy Stawowej oraz dwie lampy na nowych słupach
   oświetlenia ulicznego na ulicy Wierzbowej. Przedstawił propozycje trzech nowych miejsc

                do montażu lamp w roku bieżącym.
8.W okresach zimowych prowadził i nadzorował odśnieżanie dróg, parkingów, chodników
   oraz posypywanie w celu likwidacji śliskości dróg stromych i targowisk.
9.Współpracował z Gminnym Ośrodkiem Kultury i organizacjami  społecznymi działającymi na    

                terenie Sołectwa przy organizacji imprez, uroczystości i obchodów rocznicowych .Udostępnił
   swoje biuro na parterze budynku Urzędu Gminy na spotkania zarządu Stowarzyszenia
   Emerytów i Rencistów „Nadzieja” w Buczkowicach. Prowadził starania o pozyskanie lokalu do

                zebrań i spotkań dla członkiń  KGW i Stowarzyszenia Nadzieja w przyziemiu budynku Urzędu
                Gminy.
           10.W trosce o czystość i porządek w otoczeniu ścieżki rowerowej uczestniczył w akcji sprzątania
                otoczenia potoku Żylica w naszej miejscowości, którą w tym roku wsparł również nasz  nowo
                wybrany wójt. Dziękuję wszystkim uczestnikom i organizatorom. Cieszy fakt że jest nas coraz
                więcej.
            11.Brał czynny udział w zebraniach zarządu spółki wodnej i ustalaniu najpilniejszych prac
                 na rowach melioracyjnych na terenie naszej miejscowości.

             Buczkowice, dnia 1 lipca 2024 r..                                                   

  Sołtys  Buczkowic

Henryk Knapek



Komentarz

W tym miejscu chciałbym zwrócić uwagę na kilka spraw, które moim zdaniem wpłynęły
w istotny sposób na życie w naszej miejscowości. Odkąd pełnię funkcję sołtysa sprawą istotną dla mnie
była integracja wszystkich mieszkańców naszej miejscowości. Kiedy jeszcze doręczałem mieszkańcom
decyzje podatkowe mieszkańcy przysiółków Jama i Bór zwracali mi uwagę na bardzo złe 
skomunikowanie tych przysiółków z centrum naszej miejscowości. Kiedy więc pojawiła się taka
możliwość a była nią własność Gminy działki drogowej stanowiącej dzisiaj ulicę Jagodową, wspólnie
z radnymi i wójtem rozpoczęliśmy starania o wykorzystanie tej sytuacji dla poprawy tego 
skomunikowania. Pomimo bezpodstawnych protestów części mieszkańców udało się znaleźć
finansowanie i wykonawcę tego połączenia drogowego.  I chociaż dzisiaj ta droga dla większości
jest dobrodziejstwem nie brakuje takich, którzy twierdzą,że to wyrzucone pieniądze na drogę dla
zajęcy. Taką opinię zostawiam państwu do własnej oceny z nadzieją ,że ludzie ją głoszący zmienią
swoje zdanie.  W międzyczasie po wybudowaniu obwodnicy Rybarzowic zakończonej rondem na ul. 
Bielskiej pojawiła się możliwość wykonania chodnika i ścieżki rowerowej od granicy z Meszną do
wcześniej wspomnianego ronda, gdyż droga ta zmieniła status na drogę powiatową. W porozumieniu
z władzami powiatu w krótkim czasie zaprojektowano i wykonano chodnik wzdłuż tej drogi, który
niestety kończy się na rondzie od którego w kierunku Szczyrku mamy drogę wojewódzką. Próby
uzgodnienia budowy chodnika od ronda do centrum i przebudowy przejścia dla pieszych w rejonie
skrzyżowania tej drogi z ul. Woźną okazały się nieskuteczne. Wykonano natomiast remont nawierzchni 
drogi od ronda w centrum Buczkowic w kierunku Szczyrku, niestety bez odwodnienia i niszcząc przy
tym chodnik wzdłuż drogi. Widocznie władze wojewódzkie wiedziały lepiej co jest nam potrzebne.
Nadzieja jednak w tym, ze po nowych wyborach samorządowych uda się wreszcie wykonać brakujący 
kawałek chodnika i bezpieczne przejście dla pieszych w rejonie przedszkola. Bo tylko tyle potrzebujemy
dla pełnego i bezpiecznego skomunikowania całej miejscowości.

      



Uchwała nr 1/24 

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Buczkowice 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

 

w sprawie uchwalenia Regulaminu wyboru sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Buczkowice 

 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Sołectwa Buczkowice stanowiącego załącznik do uchwały 

nr XXIX/211/05 Rady Gminy Buczkowice z dnia 2 lutego 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu 

Sołectwa Buczkowice (Dziennik Urzędowy Województwa Śląskiego z 2005 r. Nr 29 poz. 809 ze 

zm.) 

 

Zebranie Wiejskie Sołectwa Buczkowice 

postanawia: 

 

§ 1 

Przyjąć Regulamin wyboru sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Buczkowice w brzmieniu stanowiącym 

załącznik do niniejszej uchwały. 

 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierzyć Przewodniczącemu Zebrania Wiejskiego. 

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przewodniczący Zebrania Wiejskiego 

 

 

 

     Henryk Knapek 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



         Załącznik do uchwały nr 1/24 

         Zebrania Wiejskiego 

         Sołectwa Buczkowice 

         z dnia 1 lipca 2024 r. 

REGULAMIN 

WYBORU SOŁTYSA I CZŁONKÓW RADY SOŁECKIEJ 

1. Czynne i bierne prawo wyborcze przysługuje pełnoletnim mieszkańcom sołectwa, stale 

zamieszkującym na jego terenie. 

2. Zebranie wiejskie dokonuje wyboru sołtysa oraz członków rady sołeckiej w głosowaniu 

tajnym, bezpośrednim, spośród nieograniczonej liczby kandydatów – zwykłą większością 

głosów. 

3. Kandydaci są zgłaszani indywidualnie przez mieszkańców wsi. 

4. Zgłaszający kandydaturę przedstawia ją przewodniczącemu zebrania wiejskiego dla ujęcia 

kandydatury na liście – po uprzedniej zgodzie kandydata. 

5. Głosowanie w sprawie wyboru sołtysa i członków rady sołeckiej przeprowadza komisja 

skrutacyjna wyłoniona w głosowaniu jawnym przez zebranie wiejskie. 

6. W pierwszej kolejności dokonuje się wyboru sołtysa, a następnie członków rady sołeckiej. 

7. Głosowanie przeprowadza się na kartach do głosowania opieczętowanych pieczątką 

sołectwa. Taką kartę uważa się za ważną. 

8. Komisja skrutacyjna przygotowuje dwa rodzaje kart do głosowania: 

 kartę do głosowania na funkcję sołtysa, 

 kartę do głosowania na członków rady sołeckiej. 

Kandydatury umieszcza się w porządku alfabetycznym. 

9. Wyborca dokonuje wyboru sołtysa przez postawienie znaku „x” w kratce z prawej strony 

obok nazwiska kandydata. W przypadku zgłoszenia jednego kandydata na sołtysa głosuje 

się zaznaczając znakiem „x” kratkę pod sformułowaniem „jestem za” lub „jestem przeciw”. 

10. Głosem ważnym jest głos oddany na ważnej karcie do głosowania na sołtysa: 

1) na której postawiono znak „x” przy jednym nazwisku, 

2) na której zaznaczono znakiem „x” kratkę pod jedną z odpowiedzi: „jestem za” lub 

„jestem przeciw” - w przypadku zgłoszenia jednego kandydata na sołtysa. 

11. Głos uznaje się za nieważny jeżeli wyborca na ważnej karcie do głosowania na sołtysa: 

1) nie zamieścił przy żadnym nazwisku znaku „x” albo zamieścił znak „x” przy większej 

ilości kandydatów niż jeden, 

2) nie zaznaczył znakiem „x” żadnej kratki pod odpowiedziami „jestem za” lub „jestem 

przeciw” albo zaznaczył obie - w przypadku zgłoszenia jednego kandydata na sołtysa. 

12. Wyboru członków rady sołeckiej dokonuje się identycznie jak wyboru sołtysa, 

po uwzględnieniu następujących odrębności: 

1) wybory rady sołeckiej przeprowadza komisja skrutacyjna wybrana dla wyboru 

sołtysa,z tym, że w jej składzie nie może znaleźć się osoba kandydująca do składu rady 

sołeckiej, 

2) za głos nieważny uznaje się głos oddany na większą liczbę kandydatów niż wynika ona 

ze statutu sołectwa lub nieoddanie głosu na żadnego kandydata, 

3) w przypadku równej ilości głosów oddanych na ostatniego i następnego po ostatnim 

kandydata, komisja skrutacyjna dokona wyboru poprzez losowanie. 

13. Przewodniczącego rady sołeckiej wybiera ze swojego grona rada sołecka w głosowaniu 

jawnym przy nadzorze komisji skrutacyjnej. 

14. Wyniki wyborcze podlegają ogłoszeniu na zebraniu wyborczym, a dokumentacja wyborcza 

dołączona zostaje do protokołu zebrania wiejskiego. 

 

Przewodniczący Zebrania Wiejskiego 

     

Henryk Knapek 



Uchwała nr 2/24 

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Buczkowice 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

 

w sprawie wyboru komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów na sołtysa oraz członków rady 

sołeckiej sołectwa Buczkowice 

 

Na podstawie § 23 ust. 3 Statutu Sołectwa Buczkowice stanowiącego załącznik do uchwały 

nr XXIX/211/05 Rady Gminy Buczkowice z dnia 2 lutego 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu 

Sołectwa Buczkowice (Dziennik Urzędowy Województwa Śląskiego z 2005 r. Nr 29 poz. 809 ze zm.) 

 

Zebranie Wiejskie Sołectwa Buczkowice 

postanawia: 

 

§ 1 

Wybrać komisję skrutacyjną dla przeprowadzenia wyborów na sołtysa oraz członków rady sołeckiej 

sołectwa Buczkowice w składzie: 

 

1) Walery Majcherczyk – przewodniczący komisji skrutacyjnej 

2) Monika Knapek-Skrok – członek komisji skrutacyjnej, 

3) Alicja Gruszecka – członek komisji skrutacyjnej, 

4) Józef Lekki – członek komisji skrutacyjnej, 

5) Ewa Matera – członek komisji skrutacyjnej, 

 

 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierzyć Przewodniczącemu Zebrania Wiejskiego. 

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przewodniczący Zebrania Wiejskiego 

 

           Henryk Knapek 

 



Uchwała Nr 3/24 

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Buczkowice 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

 

w sprawie wyboru Sołtysa oraz członków Rady Sołeckiej Sołectwa Buczkowice 

 

Na podstawie art. 36 ust.2 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 609 

ze zm.), § 8 pkt 1, § 10 ust. 1 i 2, § 13 ust. 1, § 22 ust. 1 i 2, § 23 ust.1  Statutu Sołectwa 

Buczkowice stanowiącego załącznik do uchwały nr XXIX/211/05 Rady Gminy Buczkowice z dnia 

2 lutego 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Buczkowice (Dziennik Urzędowy 

Województwa Śląskiego z 2005 r. Nr 29 poz. 809 ze zm.) oraz Regulaminu wyboru sołtysa i rady 

sołeckiej sołectwa Buczkowice stanowiącego załącznik do uchwały nr 1/24 Zebrania Wiejskiego 

Sołectwa Buczkowice z dnia 1 lipca 2024 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu wyboru sołtysa 

i rady sołeckiej sołectwa Buczkowice, po przeprowadzeniu głosowania tajnego 

 

Zebranie Wiejskie Sołectwa Buczkowice 

postanawia, co następuje: 

 

§ 1 

Stwierdza się wybór Łukasza Saferny na Sołtysa Sołectwa Buczkowice. 

 

§ 2 

Stwierdza się, że na członków Rady Sołeckiej Sołectwa Buczkowice wybrani zostali: 

1) Jan Kruczek – przewodniczący Rady Sołeckiej, 

2) Tomasz Antosz – członek Rady Sołeckiej, 

3) Magdalena Cembala – członek Rady Sołeckiej, 

4) Krzysztof Górny – członek Rady Sołeckiej, 

5) Bernadeta Kruczek-Jedyk – członek Rady Sołeckiej, 

6) Zbigniew Majcherczyk – członek Rady Sołeckiej, 

7) Natalia Malik – członek Rady Sołeckiej, 

8) Barbara Migdał – członek Rady Sołeckiej, 

9) Paweł Pietruszkiewicz – członek Rady Sołeckiej, 

10) Aleksandra Waliczek – członek Rady Sołeckiej, 

11) Roman Wrona – członek Rady Sołeckiej, 

12) Piotr Żądło – członek Rady Sołeckiej. 

 

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Zebrania Wiejskiego 

 

         Henryk Knapek 

 

 


